

SENNEVILLEINFO

VILLAGE DE SENNEVILLE

HÔTEL DE VILLE FERMÉ TEMPORAIREMENT

Town Hall Temporarily Closed



2

Avis important : fermeture temporaire de l'Hôtel de Ville

Nous tenons à vous informer qu'en raison d'un bris majeur du système de ventilation et de climatisation, le Village de Senneville souhaite vous informer que l'Hôtel de Ville sera fermé pour une durée indéterminée. Nous sommes conscients que cette situation peut occasionner certains inconvénients, et nous tenons à vous assurer que le service aux citoyens se poursuivra sans interruption.

Nous vous encourageons à privilégier les [services en ligne](#) pour vos paiements et demandes, et à utiliser la chute de la boîte aux lettres, située entre le garage et l'hôtel de ville, pour le dépôt de vos documents.

Nous vous remercions sincèrement pour votre compréhension et votre collaboration. Soyez assurés que nous vous tiendrons informés de l'évolution de la situation.

[En savoir plus.](#)

Important Notice: Temporary Closure of the Town Hall

We wish to inform you that, due to a major failure of the ventilation and air conditioning system, the Village of Senneville Town Hall will be closed for an undetermined period.

We understand that this situation may cause certain inconveniences and want to assure you that services to residents will continue without interruption.

We encourage you to prioritize [online services](#) for payments and requests, and to use the drop-off mailbox located between the garage and the Town Hall to submit your documents.

We sincerely thank you for your understanding and cooperation. Rest assured that we will keep you informed as the situation evolves.

[Learn more.](#)



Copyright © 2025 Village de Senneville, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Publication: 07/28/2025 | SENNEVILLE